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SE-PO.0002.3.2012 

 

Protokół nr XXV 

z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 marca 2012 

 
 
 
 
 
obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 17 
 
Skład Rady Miejskiej: 

 

1. Zofia Bazańska   -  obecna 

2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 

3. Krzysztof Francikowski  -  nieobecny 

4. Ewa Fronczek   -  obecna 

5. Marcin Gadecki   -  obecny 

6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 

8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski  - obecny 

10. Marian Kita   -  obecny 

11. Teresa Kocot   -  obecna 

12. Wiesław Konderak  -  obecny 

13. Kamil Kowalik   -  nieobecny 

14. Renata Malinowska  -  obecna 

15. Andrzej Mentel   -  obecny 

16. Jolanta Moćko   -  obecna 

17. Marcin Musiał   -  nieobecny 

18. Władysław Oczkowicz  -  obecny 

19. Irena Owczarz   -  obecna 

20. Dominik Penar   -  nieobecny 

21. Marek Rajca   -  obecny 

 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram XXV sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, 
witam wszystkich przybyłych gości. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
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Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów, 
mieszkańców. 
 

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak–Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Z-ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Radca Prawny 
Michał Kuźnik. 

 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, Ŝe na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad. 
 
 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
W ramach autopoprawki wycofuje punkt 4 dotyczący przyjęcia protokołu z sesji 23 lutego 
2012 roku. Proszę o wprowadzenie na wniosek dodatkowego projektu uchwały w punkcie 
16a, dotyczącego zmiany uchwały ramowego planu Komisji Polityki Przestrzennej  
i Rozwoju. 

Głosowanie 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad?  
 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

5 . Te ma t  w i o d ą c y  s e s j i  z  r amo we g o  p l a n u  p r ac y  Ra d y  M ie j s k i e j :  

5.1. Kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i promocyjnych w mieście na 2012 r. 

5.2. Przyznanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta oraz Nagród Miasta. 

6. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA, wnioski 

 i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej).  

7. Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 



 3 

Dotyczące stanowienia w innych sprawach zastrzeŜonych ustawami do kompetencji 

Rady (Art. 18 ust. 2 pkt 15 uosg): 

1 uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Czeladź na rok 2012 

2 Przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Lędziny 
oraz zmiany Statutu Związku oraz uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi nr 
XXI/267/2011 z dnia 24 listopada 2011r., XXII/354/2011 z dnia 29 grudnia 2011r., 
XXII/370/2012r z dnia 26 stycznia 2012r., XXIII/372/2012/2012 z dnia 26 stycznia 2012r. 

Dotyczące wydzierŜawiania na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej, oraz kolejnych umów dot. tej 

samej nieruchomości (Art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a  uosg): 

3 przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 45/1 k. m. 57 o pow. 453m2 połoŜonej 
przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi. 

4 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 38/2 k. m. 55 o pow. 48m2 
połoŜonej przy ul. Prostej w Czeladzi. 

5 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 70/47 k. m. 57 o pow. 675m2 
połoŜonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi. 

6 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 450m2 połoŜonej 
przy ul. Prusa w Czeladzi. 

7 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 44/2 k. m. 13 o pow. 350m2 
połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

8 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 140/12 k. m. 20 o pow. 225m2 
połoŜonej przy ul. Siemianowickiej w Czeladzi. 

9 przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 29/5 k. m. 14 o pow. 866m2 połoŜonej 
przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

10 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15m2 
połoŜonej przy ul. Węglowej w Czeladzi. 

11 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 158/6 k. m. 4 o pow. 240m2 
połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

12 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 26,7m2 
połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi 

13 przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15m2 
połoŜonej przy ul. Węglowej w Czeladzi. 

Dotyczące zawarcia umowy partnerskiej:  

14 wyraŜenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej z Powiatem Będzińskim na 
wspólną realizację projektu pn.: ”Rozbudowany Zintegrowany System Informacji 
Przestrzennej - narzędziem nowoczesnej administracji publicznej w powiecie 
będzińskim” 

Dotyczące zmiany planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi i jej Komisji  

1 5  zmiany uchwały  Nr XXII/318/2012Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 
2011r.,w sprawie przyjęcia ramowego planu  pracy Komisji  Regulaminowo 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok 

1 6  zmiany Uchwała Nr XXIII/376/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia 26 stycznia 
2012 r.  w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 
2012 rok 

1 6 a  w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/321/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
grudnia 2011r, w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rozwoju i 
Polityki Przestrzennej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok. 
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1 7  w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 rok. 

1 8  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2012- 
2021. 

1 9  w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu InŜynierii Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2012- 2013. 

 

8. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 

9. Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady (korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, 

dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od przewodniczącego 

Rady Miejskiej)  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następujący porządek obrad został przyjęty. 

 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 
3. Radny Andrzej Mentel 
4. Radna Renata Malinowska 
5. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
6. Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek Słabikowska 
7. Burmistrz Teresa Kosmala 
8. Dyr. Gimnazjum nr 3 Adam Swarlik 
9. Dyr. MOSIR Henryk Michalski 
10. Dyr. DPS Dominik Hodurek 
11. Dyr. MOPS Teresa Banaś 
12. Dyr. MZGK Robert Szczupider 
13. Z- ca Burmistrza Miasta Teresa Wąsowicz 
14. Radny Marian Kita 
 
 

 

dot. pkt. 5 – porządku obrad sesji 

 

ppkt. 5.1 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Andrzej Mentel: Temat na komisji był 
omawiany, komisja prosiła, aby imprezy, które są organizowane przez Urząd Miasta były 
odpowiednio promowane. Tak aby mieszkańcy Czeladzi mogli z nich korzystać. 
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Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Radna Irena Owczarz 
2. Radna Zofia Bazańska 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
4. Radny Marian Kita 
5. Radny Janusz Gątkiewicz 
6. Radny Włodzimierz Oczkowicz 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

ppkt. 5.2 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Składam wniosek o dopuszczenie kandydatury Pana Ryszarda Dudka. Poddaję wniosek pod 
głosowanie. 
Głosowanie za wnioskiem zgłoszonym przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Czeladzi 
Jolantę Moćko. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego obywatela Miasta Czeladź Panu 
Ryszardowi Liszczyk. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 7 
głosów przeciw 9 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Radny Ireneusz Gwroński: Proszę o 5 minut przerwy. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 5 minut przerwy. 
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Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Ewa Fronczek 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radna Irena Owczarz 
4. Radny Ireneusz Gawroński 

 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Czeladź Pani Krystynie Kicie. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
Radny Marian Kita nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Czeladź Panu Wacławowi 
Majcherczykowi. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

dot. pkt. 6 – porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Informuje o piśmie Stowarzyszenia Kupców Centrum  
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Wice Prezes Mariusz Siwek Stowarzyszenia Kupców Centrum 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Burmistrz Teresa Kosmala  
4. Radna Zofia Bazańska 
5. Radna Irena Owczarz 
 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Informuje o piśmie Parafii Rzymsko-Katolickiej św. Stanisława w Czeladzi w sprawie muru 
oporowego. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
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1. Radny Włodzimierz Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Marian Kita 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Informuje o piśmie Pana Szczepan Krusiec w sprawie zaproszenia na sesję Rady Miejskiej. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Informuje o piśmie Pana Grzegorza Makowskiego i Rafała Zawartki. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Renata Malinowska 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
4. Radny Janusz Gątkiewicz 
5. Radna Irena Owczarz 
6. Radny Władysław Oczkowicz 
 
 

dot. pkt. 7 – porządku obrad sesji 

 

ppkt.1 

 
Projekt uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Czeladź na rok 2012. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Janusz Gątkiewicz 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Z- ca Kierownika Rozwoju i InŜynierii Miejskiej Małgorzata Skiba 
4. Z- ca Komendanta StraŜy Miejskiej Krzysztof Niebylski 
5. Burmistrz Teresa Kosmala 
6. Radny Ireneusz Gawroński 
7. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek 
8. Radna Zofia Bazańska 
9. Radny Włodzimierz Oczkowicz 
10. Radny Marcin Gadecki 

 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
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ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie Przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP  
w Katowicach gminy Lędziny oraz zmiany Statutu Związku oraz uchylenia uchwały Rady 
Miejskiej w Czeladzi nr XXI/267/2011 z dnia 24 listopada 2011r., XXII/354/2011 z dnia 29 
grudnia 2011 r., XXII/370/2012r z dnia 26 stycznia 2012 r., XXIII/372/2012/2012 z dnia 26 
stycznia 2012 r. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 1 
 

ppkt.3 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 45/1 k. m. 57 o pow. 
453 m2 połoŜonej przy ul. Ks. Skorupki w Czeladzi. 
 
Radny Włodzimierz Oczkowicz Przewodniczący Komisji Rozwoju Komisja i Polityki 
Przestrzennej: Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. Nie było 
Ŝadnych uwag w sprawie tych projektów. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.4 

 

Projekt uchwały przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 38/2 k. m. 55 o pow. 48 m2 

połoŜonej przy ul. Prostej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.5 

 
Projekt uchwały przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 70/47 k. m. 57 o pow. 675 
m2 połoŜonej przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
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ppkt.6 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 8 k. m. 58  
o pow. 450 m2 połoŜonej przy ul. Prusa w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.7 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 44/2 k. m. 13  
o pow. 350 m2 połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.8 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 140/12 k. m. 20 
o pow. 225 m2 połoŜonej przy ul. Siemianowickiej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.9 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 29/5 k. m. 14 o pow. 
866 m2 połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.10 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 66/2 k. m. 39  
o pow. 15 m2 połoŜonej przy ul. Węglowej w Czeladzi. 
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Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.11 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 158/6 k. m. 4  
o pow. 240 m2 połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.12 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 30/3 k. m. 41  
o pow. 26,7 m2 połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.13 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o 
pow. 15 m2 połoŜonej przy ul. Węglowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

ppkt.14 

 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej z Powiatem 
Będzińskim na wspólną realizację projektu pn.: ”Rozbudowany Zintegrowany System 
Informacji Przestrzennej - narzędziem nowoczesnej administracji publicznej w powiecie 
będzińskim” 
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Temat omawia Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Anna Młodecka. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.15 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/318/2012Rady Miejskiej w Czeladzi  
z dnia 29 grudnia 2011r.,w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Regulaminowo- 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 

 

ppkt.16 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwała Nr XXIII/376/2012 Rady Miejskiej w Czeladzi  
z dnia 26 stycznia 2012 r. w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej  
w Czeladzi na 2012 rok. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.16a 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/321/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z 
dnia 29 grudnia 2011r., w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rozwoju i 
Polityki Przestrzennej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok. 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.17 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w BudŜecie Miasta na 2012 rok. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek 
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Głosowanie imienne 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 

ppkt.18 

 

Projekt uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu InŜynierii 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2012- 2013. 
 
Temat omawia Prezes ZIK Jerzy Matyja 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Prezes ZIK Jerzy Matyja 
4. Radna Zofia Bazańska 
5. Radny Marian Kita 
6. Radna Renata Malinowska 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za wnioskiem Radnego Włodzimierza Oczkowicza o wykreślenie  
z projektu uchwały W-740m 
 
Głosowanie wniosku 
 
głosów za 11 
głosów przeciw 4 
głosów wstrzymujących się 3 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 0 
głosów wstrzymujących się 0 
 
 

dot. pkt. 8 – porządku obrad sesji 

 
Radny Janusz Gątkiewicz: Nie mogę dostosować się do tego zegara astronomicznego, 
poniewaŜ teraz oświetlenie uliczne włączane jest w kwartale ulicy, Nowopogońska, śytnia, 
Kosmonautów, Słowiańska około godziny 20.00. Na dworze jest ciemno, a lampy nie świecą, 
proszę o interwencje w tej sprawie.” 
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„Jak wygląda sytuacja zarządzenia na temat dzierŜaw gruntów. Został skierowany wniosek do 
Komisji Rozwoju w sprawie zmiany tego zarządzenia i do dzisiejszego dnia nic nie słychać 
na ten temat”. 
 
Radna Ewa Fronczek: Proszę o zamontowanie świateł na przejściu dla pieszych na ul. 
Będzińskiej, przy ul. Modrzejewskiej, wyjazd ul. Mysłowickiej. Proszę o zmianę trasy 
autobusów linii 27 i 42, zgłaszałam to na posiedzeniu sesji w styczniu. Chciałabym zapytać 
czy juŜ coś wiadomo w tej sprawie. UwaŜam, Ŝe wykonanie remontów placów zabaw  
w trzecim kwartale roku to zbyt późna pora, czy są jakieś zmiany, czy coś się zmieniło w tej 
sprawie? Naprawdę, moŜe tam dojść do wypadku. Mieszkańcy pytają mnie o rzeźbę 
czarownicy, co się z nią dzieje? Myślę, Ŝe albo powinniśmy ją ustawić na rynku, jest tam 
monitoring i będzie tam bezpieczna, lub ją sprzedać. Proszę o uprzątnięcie terenu, od ul. 
Kombatantów, który graniczy z boiskiem przy Zespole Szkół na ul. Grodzieckiej. Teren ten 
jest w kształcie takiego czworokąta, jest bardzo zaniedbany. W jakim celu, została wydana 
ksiąŜka przez KZKGOP i jaki jest nakład tej ksiąŜki? 
 
Radny Władysław Oczkowicz: Chciałbym uzyskać informację na temat domu kultury na 
Piaskach, co się z nim dzieje? Wiem, Ŝe zmienił się zarządca tego budynku, jakie są plany na 
przyszłość? Jak wyglądają prace związane z odłączeniem i modernizacją parkingu przy  
ul. Nowopogońskiej przy Biedronce? Czy jest harmonogram prac porządkowych, który 
obejmował by drobne remonty, oznakowanie poziome, jak to wygląda? 
Proszę o udostępnienie trzech dokumentów (opinii dokumentacji na modernizację obiektu 
korespondencji wysłanej do marszałka i korespondencji zwrotnej). 
 
Radna Renata Malinowska: Mieszkańcy dzielnicy Piaski proszą o montaŜ tablicy 
ogłoszeniowej w okolicach domów jednorodzinnych za restauracją Kalifornia, przy Lidlu. 
Mieszkańcy dzielnicy Piaski pytają, czy nie ma moŜliwości zmiany linii autobusowej tak, aby 
autobus mógł zatrzymywać się przy cmentarzu na Piaskach? 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Mieszkańcy ul. Mickiewicza proszą o moŜliwość przywrócenia 
przystanku minibusów na ul. Mickiewicza. Proszę o uporządkowanie terenu parku przy ul. 
Sikorskiego. Mieszkańcy z ul. 3 Kwietnia proszą o moŜliwość zainstalowania progów 
zwalniających na tejŜe ulicy. Brak realizacji wniosku dotyczącego naprawy studzienki na ul. 
Poniatowskiego. 
 
Radny Sylwester Iwanowski: Sprawa zgłaszanego prze zemnie przejazdu na ul. 
Kombatantów przejazd ten jest nie legalny, nie jest zamknięty. Proszę o interwencje w tej 
sprawie. Mieszkańcy ul. Krakowskiej proszą o moŜliwość wzmoŜenia patroli na tej ulicy. 
 
Radny Andrzej Mentel: W zeszłym miesiącu prosiłem o moŜliwość zatrudnienia osoby, 
która przeprowadzałaby dzieci przez jezdnię do szkoły. Konkretnej odpowiedzi nie 
otrzymałem. 
 
Radny Marian Kita: Co się stało, Ŝe oświetlenie ulicznie działa raz tak a raz tak? 
 
Radny Marcin Gadecki: Mieszkańcy proszą o moŜliwość zwiększenia patroli straŜy 
miejskiej, czy policji. Czy rozwaŜyła Pani moŜliwość zawarcie umowy między szkołą policji 
w Katowicach, a naszym miastem. Wiem, Ŝe takie umowy mają podpisać Mikołów, Ruda 
Śląska, Chorzów, Zabrze. Mieszkańcy z ul. Zwycięstwa proszą o zlikwidowanie wysypiska 
śmieci, które znajduje się pomiędzy ul. Zwycięstwa a ul. Francuską. 
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Dyr. MZGK Robert Szczupider: Oświetlenie uliczne, naleŜy do Enionu on dysponuje 
sterowaniem oświetleniem ulicznym. Przejście dla pieszych na ul. Modrzejewskiej, 
wystąpimy do zarządcy drogi, zobaczymy co da się zrobić. Śmieci na ul. Kombatantów 
wystąpimy do Starostwa Powiatowego o zajęcie się tym tematem. Czy są jakieś plany 
remontów cząstkowych - chcemy uporać się na przełomie miesiąca kwietnia z naszymi 
drogami gminnymi. Malowanie w rejonach szkół przejścia dla szkół. Nie mam środków 
przewidzianych na kupno i montaŜ tablicy informacyjnej przy Lidlu. Progi zwalniające na ul. 
3 Kwietnia na chwile obecną nie mamy na to środków, zobaczymy co da się zrobić. 
Wysypisko na Pisakach przy ul. Zwycięstwa i Francuskiej zobaczymy co da się zrobić. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: W pierwszym tygodniu po świętach najemca zabudowanej 
nieruchomości, zabudowanej parkingiem i pawilonem handlowym- Biedronka przystępuje do 
remontu zarówno budynku i parkingu, a takŜe wykona zjazd, wyjazd z ul. Trznadla. W 
sprawie umowy miedzy miastem a szkołą policji nikt się w tej sprawie nie zgłaszał. 
 
Z- ca Kierownika Rozwoju i InŜynierii Miejskiej Małgorzata Skiba: Zmiana trasy 
autobusów wiąŜe się z dodatkowymi kosztami jest to około 40.000 zł rocznie. Nie mamy 
jeszcze rozliczenia za rok poprzedni z KZKGOP. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Pomnik czarownicy znajduje się nadal u artysty, który ją 
wykonał. Place zabaw na przedszkolach, ten termin, który podałam w piśmie dla rodziców 
został podany jako termin ostateczny, moŜe nastąpi to wcześniej. Przystanek autobusowy przy 
cmentarzu na Piaskach, nie ma takiej moŜliwości, aby go tam zainstalować 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli1 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
 

dot. pkt. 9 – porządku obrad sesji 

 
Z- ca Przewodniczącej     Janusz Gątkiewicz 
Informuje o piśmie Czeladzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej dot. Członka Rady Nadzorczej 
Pani Radnej Renaty Malinowskiej. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Andrzej Mentel 
2. Radny Ireneusz Gawroński 
3. Radny Irena Owczarz 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Z- ca Przewodniczącej     Janusz Gątkiewicz 
Odczytuje pismo Starostwa Powiatowego w sprawie zaproszenia na konferencje. 
 
Z- ca Przewodniczącej     Janusz Gątkiewicz 
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Odczytuje pismo Wojciecha Maćkowskiego w sprawie komentarza umieszczonego na stronie 
internetowej przez pracownika Urzędu Miasta Czeladź. 
 
Radna Renata Malinowska: Odczytuje pismo MZGK kierowane do Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Gliwicach w sprawie wykonania niezbędnych prac remontowych przy 
wałach rzeki. 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie rozpoczęcia  
czyszczenia kratek kanalizacyjnych na terenie miasta.  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie prac 
porządkowych w rejonie ogródków działkowych obok ul Szybikowej. 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Spółki Restrukturyzacji Kopalń w sprawie usunięcia 
drzewa 28/6 k.m. 45 w Czeladzi przy ul. Sikorskiego. 
 
Odczytuje pismo Spółdzielni Mieszkaniowej Saturn Kierowane do Burmistrza Teresy 
Kosmali w sprawie oświetlenia zewnętrznego Osiedla Krakowska. 
 
Odczytuje pismo Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie wyjaśnienia podziału na okręgi. 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Pana Adriana Waś w sprawie prac remontowych na 
ul. Staropogońskiej. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Urzędu Miasta Czeladź kierowane do Radnego Ireneusza Gawrońskiego  
w sprawie kontroli kosztów ZIK sp. z o.o.  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Komendy StraŜy Miejskiej w sprawie pouczenia 
właścicieli terenu w rejonie ul. Aleja RóŜ, Nowopogońska o jego uprzątnięciu. 
 
Odczytuje pismo Zakładowej Organizacji Związkowej przy Urzędzie Miasta Czeladź 
kierowane do Rady Miasta Czeladź w sprawie rozwiązania umowy o pracę. 
 
Informuje o piśmie Wojewody Śląskiego do Rady Miasta w Czeladzi w sprawie oświadczeń 
majątkowych. 
 
Informuje o piśmie MZGK dotyczącego stanu pojazdów eksploatowanych przez MZGK. 
 
Informuje o piśmie Zarządu Powiatu Będzińskiego w sprawie posiedzenia zdrowia powiatu 
jakie odbyło się w szpitalu w Czeladzi. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Marian Kita 
2. Radna Irena Owczarz 
3. Radna Renata Malinowska 
4. Radna Zofia Bazańska 
5. Burmistrz Teresa Kosmala 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Zamykam XXV sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
Protokołował                 Przewodnicząca 
Krystian Załęczny        Rady Miejskiej w Czeladzi  
                   Jolanta Moćko 
 
 
 
 


